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1/2010. számú jegyzőkönyve 

 
 
Készült: Baracska Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. január 19-én 

megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: 
                               dr. Antal Ida   képviselő 
     Boriszov Zoltán   polgármester 
     Badics Csaba   képviselő 
     Cseh József   képviselő 
     Csuhai Ferencné   aljegyző 
     Dörömbözi András  képviselő 
     Dr. Mayer András   képviselő 
     Mátyási Zsuzsanna  képviselő 
      Pintérné Bernyó Piroska           alpolgármester 
     Székely Miklósné                      képviselő 
     Tóthné dr. Kolumbán Ottilia      képviselő 
     Indruck Zoltánné                       jegyzőkönyv-vezető 
 
Boriszov Zoltán polgármester: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 10 
fővel jelenlévő képviselő-testület határozatképes. Ismerteti a napirendi pontot. 
 
Boriszov Zoltán polgármester elmondja: hogy azért kérte a mai testületi ülést, mert 
az előző testületi ülésen született egy döntés az egészségüggyel kapcsolatban, 
nevezetesen a doktornő körzetével kapcsolatban, hogy ő állást hozna létre, saját 
költségére, és számítógépet vásárolna. Ő úgy emlékszik, hogy az a döntés született, 
hogy a Képviselő-testület 3 árajánlat birtokában fog dönteni, amely döntés a 
költségvetés tárgyalásakor fog megszületni. Most a doktornő igen erőteljesen 
követelte tőle, hogy akár rendkívüli testületi ülés keretében döntsenek, mert neki kell 
ez a számítógép. Nem igen szokott egyik képviselőtársa kérésére sem rendkívüli 
testületi ülést összehívni. Ennek ellenére ezt megtette. 
 Ő 2 döntési javaslatot készített: 
 - Az egyikben, amire a Képviselő-testület tulajdonképpen az előző döntését                                                                         
felülbírálja, és a meglévő 3 árajánlat közül dönt, és engedélyt ad a vásárlásra. 
- Vagy a másik döntési javaslat, ami végül is az előző döntésüket helyben hagyja: a 
költségvetés tárgyalásakor döntsenek erről. Szeretne az ügy végére pontot tenni. 
 
Dr. Antal Ida képviselő: Javasolja maradjanak annyiban: ebben a dologban történt 
egy döntés. 10 ember döntött ebben. Tartsák magukat a döntéshez. Nem ismerik a 
költségvetésüket,  a maga részéről nem hajlandó ezt újratárgyalni. 
 
Boriszov Zoltán polgármester: Megkérdezi, hogy valakinek van-e valami 
hozzászólni valója, vagy szavazhatnak? 
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Dr. Kolumbán Ottília képviselő elmondja: Elmondja, hogy jelezte az elmúlt év 
végén, hogy 11 éve van itt a körzetben, de egyik képviselő testületnek sem volt a 
háziorvosi szolgálat a szíve közepe. Kényszervállalkozásba mentek el 
tulajdonképpen, mert az Önkormányzat nem jött ki a saját költségvetéséből. Az egyik 
ápolónő el lett bocsátva, végkielégítéssel. Akkor 1338 beteg volt, amit az akkori 
adminisztrációs feladatokkal el lehetett végezni. Mindenki tisztában van azzal, hogy 
az egészségügy helyzete hogy alakult az elmúlt 12 évben. Itt a múltkor Cseh 
képviselőtársa jelezte, hogy mindig az egészségügyről van szó. Szeretné 
megkérdezni, hogy milyen feltételeket biztosítottak a háziorvosi rendelőnek? 11 év 
alatt 1-szer volt kimeszelve. Bármikor jött a polgármester úrhoz, mindig kedélyesen 
meghallgatta, elbeszélgetett, viszont egyről a kettőre nem mentek. Jól tudja a 
Képviselő-testület, hogy volt a vizitdíj eltörlése, és itt senki meg nem kérdezi, hogy mi 
a helyzet.  
Baracska község Önkormányzata egy madzagot nem adott a 11 év alatt az orvosi 
rendelőnek. Most sokkal nehezebb a helyzet. Kénytelen felvenni egy ápolónőt, mert 
akkora az adminisztrációs teher, hogy nem győzik. Rengeteg változás van. Itt közben 
még kiderültek dolgok, de most nem erről van szó, amiért most itt felemelte a 
hangját. Oka volt rá, de szerinte a polgármester úr ezt érzi, és tudja.  Itt most 
akárhogy is döntenek, Ő a nyilvánossághoz fordul. Másképp nem tud tenni, és kéri, 
magyarázza meg a Képviselő-testület, hogy miért, és majd ő is fog nyilatkozni, hogy 
merre hova mentek el a pénzek. Döntsön a lakosság. Nem tud várni, mert a 
betegeket el kell látni. 
Mindenki vállalja fel, hogy miért döntött úgy. 
 
Boriszov Zoltán polgármester: hozzáteszi, hogy a Doktornő elmondta, hogy napi 
80-90 emberrel tud kontaktust teremteni, és ezen a 80-90 emberen keresztül ne 
haragudjon a kifejezésért megzsarolja Őket, mert tudja nagyon jól, hogy egyetlenegy 
beteg nem meri azt mondani a szemébe, hogy a doktornőnek nincs igaza. Azáltal, 
hogy az Önkormányzat vállalkozásba adta az orvosi körzeteit, ha jól tudja, a doktornő 
kb.  15M Ft értékű  praxisjogot kapott.  Ne felejtsük ezt sem el.  
 
Dr. Kolumbán Ottilia  képviselő visszakérdez: mennyit mondtál? 
 
Boriszov Zoltán polgármester válasza: 15MFT-ra értékeli. Tulajdonképpen 
visszaálltak a vizitdíj előtti állapotra, ami a mostani helyzet. Azért elő fogja venni azt a 
számlát, amikor nem 11 éve nem költöttek, hanem EKG-t, meg ezt azt vásároltak. 
Meg fogja nézni. A másik pedig, hogy a képviselőasszony folyamatosan előhozza a 
Kovácsné esetét. Folyamatosan arról beszél, hogy még az Évikét sem tudja kifizetni, 
olyan nehezen megy a praxis, kevés a kártyapénz. Legyen az körjegyzőség 
létrehozása, átszervezés, neki ezzel semmi problémája nem volt, hogy esetleg két 
státuszt megszüntettek, azért hogy spóroljanak pár forintot. Ellenkező esetben, 
amikor ő létre akar hozni, valahol akár az ő pénzén, a munkája könnyítésére is, létre 
akar hozni egy álláshelyet, elvárja, hogy az Önkormányzat ezt biztosítsa. Most is az 
a problémája, de Ő nem nyilatkozhat a többiek nevében, hogy a hónap végén 28-án 
lesz a pénzügyi bizottsági ülés, utána testületi ülés. Most ezen a két héten hajlandó 
lenne mindenkit meghúzkodni, az asztalnál ülőket, mert csak az Ő igazát ismeri el. A 
Képviselő Testület nem elutasította, hanem azt mondta, hogy várják meg a 
költségvetésüket. Beadták a pályázatukat, majd 15MFT a rendelő felújításra. Ebben 
tényleg benne szerepel egy számítógép. Látja, hogy ezzel nem lehet júniusig várni, 
de úgy érzi, hogy ezt a két hetet nem a zsarolás szintjén kellene megoldani. 
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Dr. Kolumbán Ottilia képviselő: elmondja, hogy zsarolásról szó sincs. Ezt senki ne 
vegye zsarolásnak, amit helyesbíteni szeretne. Bizony visszaesett a finanszírozás. 
Kialakult egy új helyzet a vizitdíj eltörlésével, és elvárta volna a testülettől, hogy 
kérdezzék meg, mi a helyzet. A környező falvakban valamilyen szinten mindenhol 
támogatják a háziorvosi szolgálatot.. 
 
Boriszov Zoltán polgármester felveti, hogy a kiadásokat már felsorolta a doktornő, 
de a bevételi oldalt még nem. 
 
Dr. Kolumbán Ottilia válasza: most 24e Ft-tal csökkentették. Meg kellett volna 
kérdezni, hogy mi a helyzet a rendelőben, és ő ezt nem zsarolásnak szánta, és ezt 
most szeretné helyre tenni. A rendszergazda felajánlotta decemberben, hogy 
kiszállítják a számítógépet, és ráér kifizetni. Ő ezt felajánlotta a múltkori testületi 
ülésen, én nem zsarolt senkit, és most sem miatta kellett az ülést összehívni, hanem 
a falu betegeiért. Az ápolónő nem bírja az adminisztrációt, azért kell felvenni az új 
ápolónőt, az Ő munkáját nem fogja könnyíteni ez a számítógép. A paravánt ki fogja 
fizetni, az 50e FT, az nem a testület dolga lesz. Most 155eFT-ot áldoz a testület, 
vagy nem? 
 
Dr. Mayer András képviselő: Tisztelettel javasolja a Képviselő-testületnek, azzal 
hogy mindenkinek igaza van, mivel jelen vannak mindannyian, tudnak tartani egy 
pénzügyi bizottsági ülést azonnal, és mondhatják azt, hogy a pénzügyi bizottság 
javasolja a testületnek, hogy a 2010. évi költségvetés terhére vásároljon egy 
számítógépet. 4 db árajánlatunk van. Biztosítsanak 175eFft-ot azzal együtt, hogy 
neki is tökéletesen igaza van, hogy megbeszélték, mikor a költségvetést elfogadták. 
Azért térjenek el a döntéstől, mert így a betegellátáson tudnak könnyíteni. Javasolja, 
hogy ennek tükrében vegyék meg a számítógépet, és amennyiben a pályázatuk tud 
nyerni, azt a számítógépet át tudják cserélni, és ez a számítógép jó lesz a hivatalnak. 
Azt javasolja, hogy a 175eFt-os verziót válasszák. Mivel a doktornő szerződése 
tartalmazza, hogy a nagyértékű eszközök beszerzése az Önkormányzat feladata, 
innentől fogva úgyis az Ő dolguk lenne. 
 
Dr. Antal Ida képviselő szót kér, és kap Boriszov Zoltántól. 
Elmondja, hogy nagyon gyűlöli, ha valaki zsarol, és itt most is elhangzott a zsarolás 
hogy „ a nagy nyilvánosság „ elé viszem.  Megállította 3 személy, és 
elmondta, hogy ezek a megnyilvánulásai Ottiliának, amiket  beszél, végighallgatják a 
betegek. A betegek azt is mondják, hogy a környező településeken ingyen veszik le 
a vért. Aminek utána nézett, és azért ez is egyfajta bevétel. Az egész faluban az jön 
le, hogy Képviselő-testület kontra Dr. Kolumbán Ottilia. Kell ez, amikor 
létbizonytalanságban élnek az emberek? 
 
Dr. Kolumbán Ottilia képviselő: Válaszol: Csak az igazságot mondja el mindenhol. 
Amennyiben a 175Eft-os számítógépnél döntenek, a többit kipótolja. 
 
Boriszov Zoltán polgármester : kérdezi Dr. Kolumbán Ottilia Képviselőtől, hogy 
miért nem ér rá 2 hét múlva a döntés? 
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Dr. Kolumbán Ottilia képviselő: válaszol, hogy sürgeti az idő, ÁNTSZ engedélyek, 
ezeket mind határidőre be kell nyújtani. Úgy gondolja, ez megér egy testületi ülést. 
 
17 óra 30 perckor Cseh József képviselő, és Dr. Mayer András képviselő távozott az 
ülésről. 
 
Dr. Kolumbán Ottilia képviselő elmondja, hogy ő egész télen beengedte az 
előszobájába a beteg, tüsszögő embereket. Behozzák a mindenféle bacilust. Ő már 
nem betegszik meg tőle, de ott van a családja. Itt arról van szó, hogy támogatja-e a 
minőségi betegellátást az Önkormányzat, vagy sem? A vonaton az emberek 
mindenfélét beszélnek. 
 
Boriszov Zoltán polgármester hozzáteszi, hogy nálunk meg azt beszélik az 
emberek, hogy azért nem kerülnek be abba a bizonyos orvosi rendelőbe, mert az 
orvosok 1-2 órákat a gyógyszerügynökökkel foglalkoznak. Arra lesz kíváncsi, hogy az  
Ő orvos-beteg kapcsolata a paraván mögött hogy fog alakulni. Nincs tökéletes 
hangszigetelés, a betegek hallják egymás problémáit. Az egész rendelő hallja, hogy 
kinek mit ír föl, ezért egy dupla ajtót be kell tenni. 
 
Dr. Kolumbán Ottilia  képviselő elmondja, hogy ez a paraván tulajdonképpen arra 
szolgál, hogy kétfelől jönnének be a betegek. 
 
Boriszov Zoltán polgármester az elmondottakhoz hozzáteszi, hogy most 200. 000 
forint lett kifizetve a tervezőnek, meg a rehabilitációs szaktervezőnek, mert csak 
akkor pályázhatnak, ha a teljes akadálymentesítést megvalósítják. Ez azt jelenti, 
hogy bejárati ajtó nincs az utcafrontról, bejárati ajtó nincs a doktor Úrtól, a székek 
helyéről kikerül az üvegfal, bejön egy széles bejárati ajtó. A váró semmivel sem  
lesz nagyobb, mert mozgássérült WC kötelező. Csak egy orvosi körzet 
finanszírozható pályázati úton. Ez a központi koncepció van, tehát a 2 orvos egy 
rendelő elvetve. Beadták a pályázatot, júniusra elválik, ha meglesz, augusztusban 
megcsinálják. Most egyetlenegyet szeretne, amit az Ida is mondott, hogy két hétig 
türelemmel lenne, amíg megvan a költségvetés. Adja meg nekik ezt a lehetőséget, 
ha már egy képviselő testület vezeti ezt a falut, igenis azt mondták, hogy döntünk a 
költségvetéskor. 
 
Dörömbözi András képviselő: Ő  igazából azokat az embereket sajnálja, akik a  
Fehérvári utcából kijárnak a buszmegállóhoz Székesfehérvár és Budapest felé. Ha 
őnekik nem tudtak csinálni egy buszmegállót , mert nincs rá pénzünk,  akkor egy 
receptkiírásra számítógépet venni… 
 
Dr. Kolumbán Ottilia képviselő elmondja, hogy Ő nem tud várni, nagyon sok a 
beteg, mindenhol meg szokták hallgatni az orvosokat az intézményvezetők. Neki 
ettől nem lesz könnyebb a munkája. Ő nem tud várni február 15-ig. 
 
Boriszov Zoltán polgármester megkérdezi dr. Kolumbán Ottilia képviselőt arról, 
hogy miért nem lehet azt megoldani, mint a doktor úr esetében, hogy akik receptet 
íratnak időpontra járjanak? 
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Dr. Kolumbán Ottilia képviselő válaszol, hogy ez kizárt dolog. Munkahelyet akar 
teremteni itt a faluban, és hatékonyabbá akarja tenni a betegellátást, és nem kap 
egy ígéretet? 
 
17 óra 55 perckor Cseh József képviselő, és Dr. Mayer András képviselő  
visszaérkezett az ülésre.  
 
Pintérné Bernyó Piroska alpolgármester: Elmondja, hogy Ő az előző ülésen nem 
volt ott,  most fog dönteni. Egy Képviselő-testületnek van egy rendje, ha jól tudja az is 
meg van határozva, hogy milyen esetekben lehet rendkívüli ülést összehívni. Ők az 
iránta való tiszteletből vannak még itt, mert nem tudták hogy miért jöttek. Már 
született egy döntés, és most a doktornő azt várja, hogy a testület ezen döntését 
vonja vissza. Ő ebből a döntésből, amit elolvasott a jegyzőkönyvből nem érzi úgy,  
hogy a Képviselő-testület nem akarja ezt neki megadni. A testület úgy döntött, hogy 
majd a költségvetésbe beépíti a három árajánlatot. Maga részéről Ő a testület előző 
döntését fogja támogatni. Leadott Ő is egy koncepciót, a jegyzőnő meg tudja 
mondani, de most Ő nincs itt. Próbáljon meg a doktornő a falu szintjével gondolkozni. 
A falu nemcsak betegekből áll, hanem egészségesekből, gyermekekből, 
közalkalmazottakból. Kéri Őt, hogy tartsa tiszteletben a képviselő-testület döntését. 
Várja meg azt, hogy a költségvetésüket elfogadják. Neki nagyon tetszett az 
előjegyzési időpont. Sok megoldás van, amivel ezt a 2 hetet át lehet hidalni. Idézi az 
előző ülés határozatát.  
 
Dr. Kolumbán Ottilia  képviselő kéri, hogy erősítsék meg az előző határozatot. 
 
Boriszov Zoltán polgármester elmondja, hogy kizárólag az iránta, meg a beteg 
iránti tiszteletből hívta össze az ülést. Amikor telefonon felhívta a doktornő, akkor is 
tudta,  hogy nem hívhatna össze ülést, de megtette, mert valahol Ő is érzi a súlyát, 
szerinte a többiek is érzik a súlyát. Legyen kedves, várja ki a 2 hetet. A doktor Úr 
javaslatával nem ért egyet, érdemes a rendszergazdára bízni a dolgot. 
 
Cseh József képviselő hozzáteszi, hogy a doktor Úr azért választotta azt, mert az 
olcsóbb. 
 
Dr. Kolumbán Ottilia képviselő megkérdezi Boriszov Zoltán polgármestert, hogy a 
védőnői helyettesítésre volt-e szerződés? A védőnő szabadságával kapcsolatban? 
 
Boriszov Zoltán polgármester válasza: Nem, nem kötöttünk senkivel. 
Martonvásáron sem vállalták, a ráckeresztúri kolléganő sem vállalta. Ezért volt 3 
hétig úgy, hogy az Éva úgy ment el szabadságra, hogy nem volt helyettese. 
 
Dr. Kolumbán Ottilia kérdezi: Hány nap szabadsága van a védőnőnek?  
Boriszov Zoltán polgármester  válaszol: olyan 25-30 nap. 
 
Boriszov Zoltán polgármester javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
szavazzanak. Az Ő javaslata továbbra is az, hogy a Képviselő-testület erősítse meg 
az előző döntését, és a költségvetés tárgyalásakor döntsön. Aki ezzel egyetért, 
kézfeltartással jelezze. 
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A 10 fővel jelenlevő képviselő testület  egyhangúlag ,9 igen szavazattal meghozta az 
alábbi határozatot: 
 

Baracska község Önkormányzat Képviselő-testületének 
1/2010 (I. 19.) sz. Öh. 

a  2. számú háziorvosi körzetbe történő számítógép vásárlásáról 
 
 
Baracska Önkormányzat Képviselő-testülete a 2. számú háziorvosi körzetbe kért 
számítógép megvásárlására vonatkozó döntést elnapolja, a kérelemről a 2010. évi 
költségvetés tárgyalásakor dönt. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: a polgármester 
A határozat végrehajtásának határideje: 2010. évi költségvetés elfogadása 
 
A továbbiakban Pintérné Bernyó Piroska Alpolgármester elmondja: hogy nem 
volt az előző ülésen, de szokott tájékozódni, és elolvasta az előző jegyzőkönyvet, és 
kemény támadások érték őt az orvosi helyettesítési napirend bevezénylésével 
kapcsolatban. Az önkormányzati törvény nem mond ilyet, hogy ki kell zárni ilyen 
esetben valakit. Az SZMSZ-ük szerint, ha a képviselő-testületünk valamely tagja is 
felveti a kizárást, akkor meg kell szavaztatni. Tehát, Ő törvénysértést akkor követett 
volna el, ha valaki fölveti, és nem szavaztatja meg. Nem vetette fel senki, Ő sem, 
nem érezte úgy, hogy ki kellene zárni.  Azt mondta szó szerint, hogy azért keresi a 
megoldást a kifizetésre, mert sajnálja a Simon doktor urat, hogy ilyen méltatlan 
helyzetbe került. Ő elvégzett egy munkát, neki azt mondták, hogy ez 
ki lesz fizetve, és Ő a Simon doktor Úr iránti tiszteletből és most itt azt mondja, hogy 
ezt ki kell fizetni, mert Ő kisegítette Őket. A „befolyásolásra” miszerint hogy olyan 
erővel kereste a költségvetésben, amint az egyik Képviselő-társa jelezte, hogy Ő 
nem akarta megszavazni, úgy érzi ezt nem is kell méltatnia.   
Nagyon hosszú lesz még ez a választási kampány, nem hajlandó minden egyes 
testületi ülés után újra ülni. Tiszteljék meg egymást annyival, hogy elfogadják a 
döntést. Ő is elfogadja. Kéri a Polgármester Urat, hogy ebből a szempontból 
ragaszkodjon az SZMSZ-hez. És szeretné megkérni a képviselő-testület, ha 
legközelebb nincs itt, akkor mondják el a véleményüket ha itt van. 
 
Boriszov Zoltán polgármester kérdezi: Erre reagálna valaki? 
 
Dr. Antal Ida képviselő: Válaszol, ő csak annyit reagálna, elmondta Piroska a 
Simon doktor úrral kapcsolatos előzményeket. 
 
Pintérné Bernyó Piroska alpolgármester: a testület visszavonta a döntést, 
következő döntésében kizárta a két orvost, újra megszavazta, amit előtte visszavont. 
A jegyzőkönyvben benne van, hogy a doktor úr már leadta a számláját, azon a 
napon hoztak egy döntést. Megkérdezi tőlük, hogy jogosan fizette-e ki az 
Önkormányzat azt a számlát, ami egy későbbi testületi döntés, mint amilyen a 
számla. Nem kellett volna végigcsinálni ezt a cirkuszt. 
 
Székely Miklósné képviselő: az orvosokkal kötött szerződés alapján ezt nem 
fizethették  volna ki. 
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Pintérné Bernyó Piroska alpolgármester: hozzáteszi, hogy most sem fizethették 
volna ki.  
 
Boriszov Zoltán polgármester: Mindig ott a problémája, hogy egy képviselő-
testületnek azért a saját szerződéseit is joga van felül überelni. Bejött hozzá a 
doktornő, azt mondta, ketten együtt tanfolyamra mennek, Doktornő felvetette a 
Simon doktort helyettesként, Ő mint polgármester azt mondta, hogy kifizetik, persze. 
Utána már novemberben visszadobták. Nem akarta a doktornő tudomásul venni, 
hogy van a polgármester egy 9 fős testülettel, és a polgármester ugyanaz, mint ti, ha 
elolvasná azt a sokat emlegetett önkormányzati törvényt. Kellemetlen volt ez az 
egész.  
Az is már kérdés, hogy itt elhangzott egy kérdés. Az volt az egyezség lényege, hogy 
mind a ketten ugyanazon a tanfolyamon vannak. Lezárták, kifizették, nyissanak új 
lapokat, mert nagyon nem lesz jó ez a hátralévő 7-8 hónap. 
 
Dr. Kolumbán Ottilia képviselő: Igaza van az alpolgármester asszonynak. Ne 
beszéljenek a másik háta mögött. Dr. Antal Ida a Jogi és Bizottság elnöke azzal 
indult, hogy ez törvénysértés. Ez jogszabálysértés esetleg, de az sem. A jegyzőnő itt 
volt, és ő a törvényesség őre, és megmondta, hogy nem történt törvénysértés 
szavazáskor sem máskor. 
 
Dr. Antal Ida képviselő: megjegyzi, hogy hazugság volt az egész, mert a doktor úr 
nem volt ott. 
 
Dr. Kolumbán Ottilia képviselő: Erről Ő nem tehet. 
 
Boriszov Zoltán polgármester: Elmondja: hogy, senki nem is vet semmit a doktornő  
fejére. 
 
Pintérné Bernyó Piroska Alpolgármester: Ő nem hibázott, Ő az SZMSZ szerint 
vezette le az ülést, megoldást keresett.  
 
Dörömbözi András képviselő: Azért lett újra szavazva, mert a szerződés valamit 
leír. 
 
Boriszov Zoltán polgármester :  a feladatátvállalási szerződésükben van az, hogy 
az orvosok átvállalják tőlük a feladatot, abban van leírva kié a kisértékű, nagyértékű 
eszközbeszerzés, ebben van leírva, ha az orvos elmegy szabadságra, köteles 
bejelenteni, ill. gondoskodni a saját helyettesítéséről. 
Mivel több kérdés, hozzászólás, javaslat nem hangzott el, a polgármester az ülést 
berekesztette. 
 
Jelen jegyzőkönyv Baracska Község Önkormányzat Képviselő-testületének 17/2008. 
(XII. 12.) számú rendelete 48.§-ának (5) bekezdése alapján hangfelvételről készült. 
 
 
 
       

      Boriszov Zoltán    Csuhai Ferencné 
Polgármester    Aljegyző 


